

*A mesmerizing game experience fraught with haunted places, creepy encounters and mind-boggling puzzles, constantly setting new challenges for the player as the compelling plot unfolds.*

## **The 7th Guest**

The 7th Guest was released in 1992. It was a game that captured our imaginations. It was poignant, immersive, and captivating. It scared us. It challenged us. It made us think. It was a brilliant mix of haunted house exploration, spellbinding 1930s style horror atmosphere, fascinating puzzles, and ghostly full motion videos telling an exciting story. The game's main villain - the sinister toymaker Henry Stauf - has long become an iconic figure in computer gaming history.

For years, we waited for a sequel. Several attempts were made, but alas, none were crowned with success. Ultimately, we decided to take matters into our own hands! From all around the globe, a group of enthusiasts have come together to create a fan made sequel called The 13th Doll, based on The 7th Guest.

Finally, supporters of the groundbreaking original get a chance to return to the place of their childhood fears, while new players will be able to delve into Henry Stauf's ominous world for the first time.

*Ein faszinierendes Spielerlebnis voller verwunschener Orte, unheimlicher Begegnungen und verblüffender Rätsel, die den Spieler im Verlauf der fesselnden Handlung vor immer neue Herausforderungen stellen.*

## **The 7th Guest**

The 7th Guest wurde im Jahr 1992 veröffentlicht. Es war ein Spiel, das uns in seinen Bann zog. Es war ergreifend, eindringlich und mitreißend. Es verängstigte uns. Es forderte uns heraus. Es brachte uns zum Nachdenken. Es war eine großartige Mischung aus Geisterhaus-Erkundung, fesselnder Horroratmosphäre im Stil der 1930er, faszinierenden Puzzles und gespenstischen Full Motion Videos, die eine aufregende Geschichte erzählten. Der Hauptschurke des Spiels - der finstere Spielzeugmacher Henry Stauf – ist längst zu einer Ikone der Computerspielgeschichte geworden.

Jahrelang warteten wir auf eine Fortsetzung. Etliche Versuche wurden unternommen, doch leider Gottes war keiner von Erfolg gekrönt. Letztlich entschieden wir uns, die Sache selbst in die Hand zu nehmen! Eine Gruppe von Enthusiasten aus der ganzen Welt ist zusammengelassen, um auf der Grundlage von The 7th Guest ein Fan-Sequel namens „The 13th Doll“ zu schaffen.

Endlich bekommen Anhänger des bahnbrechenden Originals die Gelegenheit, zum Ort ihrer Kindheitsängste zurückzukehren, während neue Spieler erstmals in die unheilvolle Welt des Henry Stauf eintauchen können.

